



Indigenous Land Acknowledgement

While we meet today on a virtual platform, we would like to take a moment to acknowledge the Indigenous Peoples of all the lands and water that we are on today and the importance of the land, which we each call home. We do this to reaffirm our commitment and responsibility in improving relationships between nations and to improving our own understanding of local Indigenous Peoples and their histories, laws, faith traditions, cultures and their concerns regarding our shared environment, including safe water. From coast to coast to coast, we acknowledge the ancestral and unceded territory of all the Inuit, Metis, and First Nations people that call this nation home.

Reconnaissance du territoire traditionnel autochtone

Alors que nous nous réunissons aujourd'hui de manière virtuelle, nous aimerions prendre un moment pour reconnaître les peuples autochtones de toutes les terres et l'eau sur lesquelles nous nous trouvons aujourd'hui et l'importance de la terre, que nous considérons aujourd'hui comme étant la nôtre. Nous le faisons pour réaffirmer notre engagement et notre responsabilité dans l'amélioration des relations entre les nations et de notre propre compréhension des peuples autochtones locaux, de leur histoire, de leurs lois, de leurs traditions religieuses, de leurs cultures et de leurs préoccupations concernant notre environnement commun, y compris l'eau potable. D'un océan à l'autre, nous reconnaissons les territoires ancestraux et non cédés de tous les Inuits, Métis et Premières nations qui se trouvent ici chez eux.

-
- The eagle to represent First Nations
 - The narwhal to represent Inuit
 - The beaded flower to represent Métis
- L'aigle représente les Premières Nations
 - Le narval représente les Inuit
 - La fleur perlée représente les Métis

